

亞洲大學   學年度第   學期碩士班暨碩士在職專班研究生學位考試評分表
Degree Exam Grading Form for Graduate Student of Master Program or On-job Master Program, ________Semester in the Year of________, Asia University

	系所別
Institute
	
	研 究 生
Graduate Student
	
	學　號
Student Number
	

	論文題目
Thesis Topic
	

	項目
Item
	評語Comments
	得分Score
	備註Remarks
	一、學位考試成績評分以七十分為及格，一百分為滿分。考試成績以出席委員評定分數平均決定之。
1. As for the score in the Degree Exam, the qualified score is 70, and the perfect score is 100. The score will be determined by the average score of the scores graded by the attending commissioners.
二、學位考試成績評定，博士班須有三分之一以上委員、碩士班須有二分之一以上委員評定為不及格者，以不及格論。評定以一次為限。
2. As for the score in the Degree Exam, a disqualified score will be determined, if it is graded to be disqualified by more than 1/3 of the commissioners in a Doctoral Degree Exam or by more than 1/2 of the commissioners in a Master Degree Exam. The score will be given once.
三、學位考試成績評定不及格，而其修業年限尚未屆滿者，得於次學期或次學年申請重考，重考以一次為限；重考成績仍不及格者，應令退學。
3. For anyone who fails the Degree Exam and whose terms of study are not due, he/she can apply for a re-exam in next semester or next year. The re-exam will take place once only. If he/she also fails the re-exam, he/she will be dropped out.

	研究方法
Research Method
	
	（20%）
	
	

	資料來源
Data Source
	
	（20%）
	
	

	文字與結構
Words and Structure
	
	（20%）
	
	

	心得創建或發明
Idea Creation or Invention
	
	（40%）
	
	

	評語
Comments
	




考試委員簽章：
Exam Commissioner(Signature)
	總成績
Total Score
	
	

	
	
	（100%）
	
	




	延後公開論文
Embargo of Thesis/Dissertation
	是否同意延後公開論文?(請考試委員檢視相關附件)
If agree Embargo of Thesis/Dissertation?
延後至_____年_____月_____日公開(每次至多五年)

□涉及機密(Contains information pertaining to the secret)
適用法規或具體事實證據(Pease specify)__________________
□涉及專利事項(Filing for patent registration)
申請專利案號或申請說明(Registration number)____________
□依法不得提供事項(Withheld according to the law)
適用法規或具體事實證據(Please specify)_________________
□不通過(Not Approved)_______________________________

說明：依學位授予法，學位論文應以立即公開為原則；若論文內容涉及機密、專利或依法於一定時間內不得立即公開者，得申請延後公開。

考試委員：                簽章

考試委員：                簽章

考試委員：                簽章

考試委員：                簽章

考試委員：                簽章

	
	備註Remarks
	請事先自亞洲大學論文系統網頁下載論文延後公開申請書，請考試委員簽名，本申請書正本相關證明文件正本需於辦理離校作業時繳交至圖書館

Please download the application form for embargo of thesis/dissertation from Asia University's thesis system website in advance and have the examination committee sign it. The original copy of this application form and related supporting documents must be submitted to the library when completing the graduation assignment.






